
Kjære medstudenter, 

Jeg ønsker å stille til fakultetsstyret ved Handelshøyskolen. Jeg heter Josefine Syvertsen, og er 22 
år fra Lørenskog. 

Jeg stiller til fakultetsstyret fordi jeg ønsker å representere studentenes stemme i de 
beslutningene som påvirker studiehverdagen vår, og bidra til et mer åpent, inkluderende og godt 
faglig miljø. 

Ved siden av studiene spiller jeg håndball for NMBUI, er medlem i Samfunnsøkonomene og 
prøver generelt å være engasjert i studentsamfunnet. Jeg trives med å være en del av 
fellesskapet og liker å bidra der jeg kan, både faglig og sosialt. Det gir meg innsikt i hva som rører 
seg blant studentene, og gjør meg godt rustet til å ta med deres perspektiver inn i styremøtene. 

Jeg liker å sette meg inn i ting, og er ikke redd for å stille spørsmål, samtidig som jeg er god til å 
lytte. I fakultetsstyret vil jeg møte forberedt, stille kritiske men konstruktive spørsmål, og ta med 
meg innspill fra studentene videre i diskusjonene. Jeg ser på dette som en mulighet til å lære mer 
om hvordan skolen vår styres, og påvirke den i en retning som gagner oss studenter. 

Hvis du vil ha en representant som er engasjert, ansvarlig og tar jobben på alvor, håper jeg du vil 
stemme på meg!  

 

English 

Dear fellow students, 

I’m running for the faculty board at the School of Economics and Business. My name is Josefine 
Syvertsen, I’m 22 years old and from Lørenskog. 

I’m running because I want to represent the students’ voice in the decisions that shape our 
academic life, and contribute to a more open, inclusive, and academically strong environment. 

Alongside my studies, I play handball for NMBUI, I’m a member of Samfunnsøkonomene and I 
try to stay engaged in the student community in general. I enjoy being part of something bigger 
and contributing where I can, both socially and academically. That gives me insight into what 
matters to students and helps me bring those perspectives into the board meetings. 

I enjoy getting into the details, I’m not afraid to ask questions, and I’m a good listener. As a 
faculty board member, I will come prepared, ask critical but constructive questions, and bring 
input from the student body into the discussions. I see this as a great opportunity to learn more 
about how our school is run, and to influence it in a direction that benefits us as students. 

If you’re looking for a representative who is engaged, responsible, and takes the role seriously, I 
hope you’ll vote for me! 

       


